
Saksprotokoll i Kultur- og ressursutvalet - 18.03.2014

Gunnar Bakke sette fram slikt forslag på vegner av H, V og Frp:
«Fylkesutvalet ønskjer ikkje ei utsetjing av planprogrammet, men ber om at utredningar frå 
Jernbaneverket sin KVU blir vurdert i den vidare planprosessen.»

Røysting
Bakke sitt forslag vart vedteke med 9 røyster (H, Frp, KrF, V og MDG)  mot 3 røyster (Ap) for 
fylkesrådmannen sitt forslag. 

Innstilling

1. Fylkesutvalet ønskjer ikkje ei utsetjing av planprogrammet, men ber om at utredningar frå 
Jernbaneverket sin KVU blir vurdert i den vidare planprosessen.


